
TREATMENT MENU

قائمة العلاجات







THE SPA AT PALACE
BEACH RESORT FUJAIRAH

Time is a precious gift, and making time to take care of body, mind and soul is 
something we all need – and deserve. At the spa, our unique collection of wellness 
experiences represents the very of traditional treatments to innovative touchless 
treatment modalities to enhance your wellbeing. We create spa journeys designed 
to rejuvenate, refresh, and relax, where each moment is dedicated to pure pleasure 
and personal wellbeing. From our signature rituals, classic massages, facials and 
body treatments to our Better Sleep programs, we invite you to rediscover your 

inner glow and redefine your approach to wellness.

ذي سبا في بالاس
منتجع شاطئ الفجيرة 

الوقت  هذا  بعض  تخصيص  إلى  ونحتاج  نستحق  جميعًا  أننا  في  شك  ولا  جداَ  ثمين  الوقت  إن 
للعناية بجسمنا وعقلنا وروحنا. تتمثل مجموعتنا الفريدة من تجارب العناية بالنفس في ”ذي سبا“ 
بعلاجات تقليدية ومبتكرة من جميع أنحاء العالم. فنحن نصمم تجارب سبا تهدف إلى تجديد 
والراحة  للدلال  مخصصة  لحظة  كل  تكون  أن  على  نحرص  حيث  والاسترخاء،  والحيوية  النشاط 
الشخصية. أنتم على موعد مع رحلة لإعادة اكتشاف إشراقتكم الداخلية ولاستكشاف العناية 
بالذات بأسلوب مختلف، من خلال علاجاتنا المميزة، وتجارب الحمام الحصرية، وعلاجات الجسم، 

وعلاجات التدليك الكلاسيكية، وعلاجات الوجه، وغيرها.





WELLNESS & MINDFUL HEALING

Embrace a journey of wellness and believe in the power of mindfulness as you 
encounter a one-of-a-kind experience that replenishes the mind and body. 

Alleviate, soothe and reenergize your system with the healing touch of gifted 
therapists and the proven potency of naturally-derived products with these 

elected signature treatments.

العافية والاسترخاء الذهني 
العقل  تغذي  التي  فريدة  بتجارب  وانطلق  الذهني  والاسترخاء  العافية  من  واحة  في  انغمر 
معالجين  من  علاجية  لمسات  مع  الجسم  نشاط  وإعادة  الدلال  من  رحلة  في  انطلق  والجسد. 
موهوبين مع مجموعة رائعة من المنتجات المشتقة بشكل طبيعي والعلاجات المميزة الفريدة.



350 درهم | 30 دقيقة شفاء ذهني لنوم أفضل 	

علاج تحسين النوم بدون لمس

انطلق في رحلة شاملة لتحفيز الصوتي والديناميكي الذي يدرب عقلك على الاسترخاء والتأمل 

للوصول إلى حالة عميقة من السلام الداخلي. تحفز الأصوات الشفاء المترابطة مع الترددات 

الاهتزازية السلام والنشاط الذهني 

690 درهم | 60 دقيقة  علاج لاسترخاء أفضل 	

علاج تعزيز النوم والاسترخاء

علاج التحفيز الصوتي والديناميكي بالإضافة إلى تدليك مهدئ لكامل الجسم للتخلص من 

التوترات المتراكمة. وهو مثالي في فترة الظهيرة ومساءً لتحسين النوم.

التحفيز الصوتي والديناميكي هو علاج صوتي وعميق يدرب الدماغ على الاسترخاء 

والاستفادة من علاجات الاسترخاء العميق. باستخدام اهتزازات محددة وترددات صوتية، 

تدعم هذه العلاجات حتى أكثر الأشخاص انشغالًا لتحقيق الهدوء، وتقليل القلق والتخلص 

من التوتر، وتنظيم جودة النوم.



WELNAMIS BETTER SLEEP	 350 AED | 30 MINS

Touchless Sleep Enhancement Treatment

Binaural acoustic and dynamic stimulation that trains your brain to relax and to 

meditate in a deep state. Specific sounds, synchronized with vibrational frequencies 

will quickly ease your mind and slow the mental activity. 

WELNAMIS BETTER RELAXATION	 690 AED | 60 MINS    

Sleep & Relaxation Enhancement Treatment

Binaural acoustic and dynamic stimulation Treatment combined with a soothing full 

body massage to release accumulated tensions. Ideal in the afternoon / evening to 

improve the sleep quality. 

Binaural Acoustic and Dynamic Stimulation is as an acoustic and vibrational  

therapy that trains the brain to relax and benefit from deep relaxation therapies.  

Using specific vibrations and binaural audio frequencies, these treatments support for 

even the busiest person to achieve a deep state of peaceful mind, reduce anxiety, and 

increase the sleep quality 



طقوس النوم المميزة	 690 درهم | 90 دقيقة

تدليك أفضل للنوم 
استمتع بالراحة في النوم مع طقوس المصممة بشكل فريد. ترشدك طقوس النوم المميزة 

من إعمار إلى حالة من الاسترخاء المطلق. يتم إنشاء الزيوت الأساسية مع نجيل الهند، والبابونج، 

وخشب الصندل، وتطهير القدم الدافئ واستنشاق البخار، بجانب إلى تقنيات التنفس لمعالجة الأرق 

والتعب اليومي  مع زيوت الجسم المريحة والكريمات المغذية وتدليك كامل للجسم بشكل فريد 

لإستعادة جهاز المناعة وتحضيرك لقضاء ليلة هادئة.

990 درهم | 120 دقيقة  الانغماس الذهني  	

شفاء الصوت وتدليك الجسم بالكامل 

عزز التدليك الخاص بك مع فوائد الشفاء السليم. تبدأ الرحلة باستشارة قصيرة لتخصيص هذا العلاج 

الصحي وفقا لاحتياجاتك. أصوات الشفاء مع التدليك الاهتزازي لأوعية الغناء التيبتية تحفز موجات 

الدماغ التي تغمرك في حالة عميقة من الاسترخاء. ممزوجة مع تدليك زيت العلاج العطري للجسم 

بالكامل، لتطلق التوتر البدني وتحفز حالة من الراحة الجسدية الكاملة. أكثر الأشخاص انشغالًا 

لتحقيق الهدوء، وتقليل القلق والتخلص من التوتر، وتنظيم جودة النوم.



THE EMAAR SIGNATURE SLEEP RITUAL	 690 AED | 90 MINS

Better Sleep Massage

Ease into a sublime state of sleep with this uniquely designed ritual. The Emaar 

Signature Sleep Ritual guides you into a state of ultimate relaxation. Essential oils 

with vetiver, chamomile, sandalwood, a warming foot cleanse and mist inhalation, 

combined with breathing techniques, are created to address insomnia and daily 

fatigue. Deep relax body oils, and nourishing creams with a uniquely crafted full 

body massage restore the immune system and prepare you for a peaceful night.

MINDFUL IMMERSION 	 990 AED | 120 MINS

Sound Healing & Full Body Massage

Enrich your massage with the benefits of sound healing. The journey starts with a 

brief consultation to personalize this wellness treatment according to your needs. 

Healing sounds with the vibrational massage of Tibetan singing bowls stimulate 

brain waves that immerse you into a deep state of relaxation. Combined with full-

body aromatherapy oil massage, releases physical tension and induces a state of 

complete bodily respite.



550 درهم | 70 دقيقة شفاء بالصوت ® 	

شفاء الصوت الشامل بدون لمس

انطلق في رحلة شاملة مع التأثيرات الصوتية والاهتزازية لأوعية الغناء التيبتية. وهي 

ممارسة قديمة تحفز العملية العلاجية من خلايا جسمك ومحاذاة الشاكرات وتحفيز 

موجات الدماغ.  بالإضافة إلى إنها مثالية لتحسين الرفاهية العاطفية واضطرابات النوم، 

مما يؤدي بك إلى السلام الداخلي.



VIBRA HEALING ®	 550 AED | 70 MINS

Touchless Extensive Sound Healing 

Embark on a holistic journey with the acoustic and vibrational effects of Tibetan 

singing bowls. An ancient practice that triggers the therapeutic process from a deep 

cellular level in your body,  aligning Chakras and stimulating brain waves. Ideal for 

improving emotional well-being and sleeping disorders, leading you to inner peace.





WELLBEING ENHANCEMENTS

Boost your spa treatment into a complete wellness experience with the addition of
natural elements that maximize your vitality and wellbeing. (1)

الرفاهية المتقدمة والتحسينات 
عزز علاج السبا الخاص بك إلى تجربة عافية كاملة مع إضافة طرق الشفاء الطبيعية التي تزيد من 

حيويتك ورفاهيتك. )1(.



250 درهم | 30 دقيقة الاسترخاء العميق مع الأحجار 	

مساج بإحجار الكوارتز 

قم بتوسيع فوائد التدليك أو الوجه مع تدليك حجر الكوارتز الدافئ المهدئ للتخلص 

تماماً من التوتر العضلي وتحقيق التوازن بين الشاكرات الخاصة بك.

250 درهم | 30 دقيقة  استرخاء عميق بالإحجار الساخنة    	

مساج بالأحجار الساخنة

وسّع نطــاق فوائــد جلســة تدليــكك أو علاج وجهــك بتدليــك أحجــار الحمــم الدافئــة 

المهدئــة للتخلــص مـن التوتـر العضلـي تماماً.

إزالة السموم بالفانجو عن طريق إلتفاف الجسم    	 250 درهم | 30 دقيقة 

لف الجسم 

حسّـن الـدورة الدمويـة الدقيقـة والأيض )التمثيـل الغذائـي( من خلال لفافـة منقيـة 

للجسـم بالكامـل والتـي تتميـز بتنظيـف الجسـم فـي الوقـت نفسـه بعد قضاء يوم 

كامل على الشاطئ.



DEEP RELAX QUARTZ STONES 	 250 AED | 30 MINS

Quartz stones massage 

Extend the benefits of your massage or facial with a soothing, warm quartz stone 

massage to completely release muscular tension and balance your chakras.

DEEP RELAX HOT STONES 	 250 AED | 30 MINS

Hot Stone Massage

Extend the benefits of your massage or facial with a soothing warm lava stone 

massage to completely release muscular tension.

DETOXIFYING FANGO BODY WRAP  	 250 AED | 30 MINS

Body Wrap

Improve microcirculation and metabolism with a purifying full-body wrap with 

cleansing effects and ideal to nourish your skin after a day on the beach.



250 درهم | 30 دقيقة  التقشير بالملح والزيوت العطرية 	

تقشير الجسم 

تجديد الجهاز اللمفاوي وتعزيز أنسجة الأيض. وهو مقشر للجسم بالكامل لإزالة 

السموم، مع تأثير تنضاحي وتنظيفي لتجديد بشرتك.

250 درهم | 30 دقيقة  تدليك القدم     	

التدليك الانعكاسي

عالــج قدميــك وصحّتك بتدليــك مهــدّئ للقدميــن وتدليــك انعكاســي ليــس لتخفيــف 

التوتــر وتعــب القدميــن فحســب ولكــن أيضا! لزيــادة طاقــة حياتــك )تشــي(.

)1( تتم الإضافة لإطالة تجربة العلاجية



BODY AROMA-SALT SCRUB  	 250 AED | 30 MINS

Body Exfoliation 

Rejuvenate the lymphatic system and promote tissue metabolism. A detoxifying 

full-body scrub with osmotic and cleansing effect to replenish your skin.

FOOT MASSAGE 	 250 AED | 30 MINS

Reflexology Massage 

Treat your feet and your heath with a calming foot massage and reflexology to not 

only relieve tensions and tired feet but also increase your life energy (Chi).

(1) Add On To Prolong Your Treatment Experience



NATURAL ADVANCED AESTHETICS
BY TEAM DR. JOSEPH – ITALY

Nature lies at the heart of life and is essential for our holistic wellbeing.
Tapping into the power of herbal remedies made with natural raw materials, 
combined with the innovative scientific techniques to be in harmony with nature 
and its resources. Experience 100% organic skin-care for the best results in the 

most natural way.

بواسطة  والمتقدمة  الطبيعية  الجمال  علاجات 
فريق د. جوزف، إيطاليا 

قوة  من  الإستفادة  يمكنك  الشاملة.  لرفاهيتنا  ضرورية  وهي  الحياة  قلب  في  الطبيعة  تكمن 
العلاجات العشبية المصنوعة من المواد الخام الطبيعية، بالإضافة إلى التقنيات العلمية المبتكرة 
لتتناغم مع الطبيعة ومواردها. استمتع بتجربة العناية العضوية بالبشرة بنسبة %100 للحصول 

على أفضل النتائج بأكثر الطرق طبيعية.





590 درهم | 50 دقيقة  علاج مكثف لتنقية الوجه    	

اكشف عـن بشـرة منتعشـة بشـكل واضـح مـع عـلاج لتنقيـة الوجـه بعمـق باسـتخدام 

مكونـات فعالـة، وتتــم إزالــة انســدادات مســام الجلــد وتحفيــز إنتــاج الســيبوم مــع 

توهــج طبيعــي، يليــه تقشــير فريــد يرطـب البشـرة بالكامـل للحصـول علـى بشـرة 

متوازنـة

750 درهم | 80 دقيقة  علاج خلايا الوجه المريح     	

اســتمتع بجلســة تدليــل تبعــث علــى الاسترخاء العميــق مــع عــلاج طبيعــي للوجــه 

مصمـم خصيصــاً لتلبيـة احتياجـات بشـرتك باسـتخدام مكونـات نشـطة، ومنتجـات 

عضويـة بالكامـل، وتقنيـات مكثفة تكشـف عـن بشـرة صحيـة ومشـرقة.

علاج شد الوجه القوي والسريع للرجال     	 590 درهم | 50 دقيقة 

عـلاج قــوي وطبيعــي وفعّـال للوجــه يحفــز الجهــاز الليمفــاوي مــن خـلال تنظيــف 

عميــق باســتخدام مكونـات نشـطة وقنـاع مكثـف وتدليـك للوجـه. طاقـة طبيعيـة 

عاليـة التقنيـة للرجـل المعاصـر الأنيق.



INTENSIVE PURIFYING FACIAL  	 590 AED | 50 MINS

Unveil a visibly fresh skin with a deeply purifying facial treatment. Using active 

ingredients, skin blockages are released and sebum production normalized with 

a natural glow, followed by a unique peeling that completely hydrates skin for a 

balanced complexion.

CELLULAR RECREATION FACIAL	 750 AED | 80 MINS

Indulge in a deeply relaxing pampering session with a natural facial treatment 

tailored to your skin needs. Using active ingredients, purely organic products and 

intensive techniques that reveal healthy and radiant looking skin.

EXPRESS POWER LIFT FOR MEN  	 590 AED | 50 MINS

Powerful, natural and effective facial, stimulating the lymphatic system with a deep 

cleansing using active ingredients, intensive mask and facial massage. A natural 

high-tech power for the well-groomed man of today.





MASSAGES

Transform mind and body, and rediscover a sense of well-being with curated 
massages designed to boost your energy levels and invigorate all your senses. 
Massages at The Spa reinterpret traditional therapies from across the globe and 
infuse them with influences of luxury and indulgence. Traditional and avant-
garde techniques by our skilled technicians enhance the benefits of massage and 
maximize results. Essential oils, and ingredients rich in natural healing powers, 

botanical actives and antioxidants are used to restore balance and harmony.

علاجات التدليك 
المنسّقة  التدليك  جلسات  مع  بالرفاهية  الشعور  واكتشف  جسمك  نشاط  وأعد  ذهنك  حول 
والمصممة لتعزيز مستويات الطاقة لديك وتنشيط حواسك جميعها. تعيد جلسات التدليك في 
العالم وتضفي عليها لمسات من الفخامة  التقليدية من جميع أنحاء  ذي سبا تصور العلاجات 
وتحقق  التدليك  فوائد  المهرة  فنيّونا  يقدّمها  التي  والرائدة  التقليديةُ  التقنيات  تعزز  والمتعة. 
الطبيعية،  الشفاء  بقوى  الغنية  والمكونات  العطرية،  الزيوت  تستخدم  النتائج.  من  قدر  أقصى 

والمواد النشطة النباتية، ومضادات الأكسدة لإستعادة التوازن والانسجام.



طقوس مخصصة 	 690 / 490 درهم | 90 / 60 دقيقة

جلسة تدليك شخصي للجسم بالكامل  

علاج كامــل مصمّـم خصيصاَ لتلبيــة احتياجاتــك الصحيــة. ســواء أكنــت ترغــب فــي 

الاســترخاء، أو اســتعادة النشــاط، أو تخفيــف تشــنج عضلاتــك، انغمــس فــي مـلاذ 

هــادئ حيــث يســتخدم المدلكــون المهــرة تقنيــات تريــح ذهنــك وجســمك مــن 

ضغــوط الحيــاة المعاصــرة وتوتراتهــا.

690 / 490 درهم | 90 / 60 دقيقة  الاسترخاء العميق والتحرر   	

التدليك العميق للأنسجة  

تجربـة تدليـك مميـزة مـع زيـوت الأعشـاب العضويـة والزيـوت العطريـة الغنيـة بالطاقـة. 

تقنيـات التدليـك العميـقة للأنسـجة والتدليـك الرياضـي التـي تعمـل علـى إرخـاء العضـلات 

المجهـدة وتخفيـض الإلتهاب وهو مناسـب للذواقـة الحقيقييـن للاسـتمتاع بالتدليـك 

القـوي وتماريـن التمديـد السـلبي.



BESPOKE RITUAL	 490 / 690 AED | 60 / 90 MINS

Personalized Full Body Massage

A complete tailor-made treatment to address your wellness needs.  

Whether it is to relax, re-energize or ease muscles, drift away on a cloud  

of serene bliss as our skilled therapist use techniques that give your 

mind and body time off from the stresses and strains of modern living.

DEEP RELAX & RELEASE  	 490 / 690 AED | 60 / 90 MINS

Deep Tissue Massage

A signature massage experience combined with organic herbal and power-packed 

aromatherapy oils. Combining deep tissue and sport massage techniques, to relax 

strained muscles and reduce inflammation. Suited for the real connoisseur, to relish 

in strong massage strokes with mobilizing passive stretching.



690 / 490 درهم | 90 / 60 دقيقة المساج العطري  	

تدليك كامل للجسم بزيت أروما  

تدليك العلاج بالروائح المهدئة بالزيوت الخاصة، والتي يقوم المدلك بتطبيقها بعناية 

لتحفيز الجهاز العصبي. تعمل التقنيات السويدية والعضلية على تخفيف التوتر العضلي 

ولتحسيـن الـدورة الدمويـة الدقيقـة والأيض )التمثيـل الغذائـي(، مما يجعلك تشعر 

بالاسترخاء العميق وإعادة النشاط.

890 / 690 درهم | 120 / 90 دقيقة )لكل شخص*( تدليك كوكون للشخصين  	

تدليك كامل للجسم - تقشير - تمارين التأمل والتنفس الخفيفة   

تجربـة ممتعـة لمشـاركتها مـع مـن تحـب تبـدأ بتماريـن التنفس التأمليـة، والتنظيـف 

بتقشـير كامـل للجسـم، بالإضافـة إلـى تدليـك قـوي لتخفيـف التوتـر، والأوجاع، وصراعـات 

الحيـاة اليوميـة.



AROMATHERAPY MASSAGE	 490 / 690 AED | 60 / 90 MINS

Full Body Aroma Oil Massage

Deeply soothing Aromatherapy Massage with bespoke essential oils,  

that your therapist carefully applies to stimulate the nervous system.  

Swedish and neuromuscular techniques relieve muscular tension, 

and lymphatic drainage to encourage healthy circulation,  

leaving you feel deeply relaxed and recharged.

COUPLE COCOON*   	 690 / 890 AED | 90 / 120 MINS (*PER PERSON) 

Full Body Massage – Exfoliation – Light Meditation & Breathing Exercises  

An indulgent experience to share with those you love, commencing with a 

meditative breathing exercise, cleansing with a complete body exfoliation, 

combined with a power-packed massage to alleviate stress, aches and the struggles 

of daily life.





HOW TO USE
THE SPA AT PALACE BEACH RESORT

FUJAIRAH 

 كيفية الاستفادة
بخدمات المنتجع الصحي في ذي سبا في بالاس 

منتجع شاطئ الفجيرة



تحديد موعد	

تواصل مع مكتب استقبال ذي سبا للحصول على إرشادات بشأن حجز العلاج المناسب 

لك. لضمان وقتك المفّضل، نوصي بالحجز مسبقاً.

وقت الوصول	

ّـل قبــل موعــدك للاســتمتاع  ُيرجــى الوصــول فــي غضــون 15 دقيقــة علــى الأقـ

بالهــدوء فــي ذي ســبا.ُ يرجــى العلــم بــأن الوصــول المتأّخــر قــد يــؤدي إلــى تقليــص 

زمــن جلســتك العلاجيــة.

ساعات العمل	

يوميــاً مــن الســاعة 10:00 صباحــاً وحتــى الســاعة 10:00 ليــلًا. الخدمــات والمرافــق 

مخّصصــة للأشــخاص البالغيــن مــن العمــر 16 عامــاً وأكثــر.



SCHEDULING AN APPOINTMENT 	

Contact our Spa Reception for guidance in booking the right treatment for you. To 

ensure your preferred time, we recommend booking in advance.

WHEN TO ARRIVE 	

Kindly arrive at least 15 minutes before your appointment to enjoy the serenity 

of The Spa. Please be advised that late arrivals may result in a reduction of your 

treatment time.

OPENING HOURS 	

Open daily from 10.00am to 10.00pm. Services and facilities are for the use of 

guests 16 years of age and above.



آداب المنتجع الصحي والتخّلص من الأجهزة الإلكترونية	

يُرجى احترام حقوق جميع ضيوف المنتجع الصحي في الخصوصيّة والسكون. ذي سبا هو منطقة 

غير مسموح فيها بالتدخين واستخدام الهاتف الجوّال. يُرجى التأكد من إغلاق الهاتف الجوّال أو 

ضبطه على الوضع الصامت. سيوفّر المنتجع الصحيّ مناشف، وخفّين، وأغطية للرأس وجميع 

وسائل الراحة الأخرى التي قد تحتاج إليها.

الحالات الصحيةّ	

عند إجراء الحجز في المنتجع الصحي، يُرجى إبلاغنا بأيّ حالات صحية أو حساسية أو إصابات قد تؤثّر 

على خدمتك.

الحمل 

لدينا علاجات مصمّمة حصرياً للأمهات الحوامل والمرضعات. يُرجى السماح لفريقنا بمساعدتكِ في 

اختيار العلاجات الأنسب لكِ خلال هذا الوقت.

 جميــع الأســعار الــواردة بالدرهــم الإماراتــي وتشــمل %10 رســوم
خدمــة، و %5 رســوم بلديــة، %7 ضريبــة القيمــة المضافــة



SPA ETIQUETTE AND DIGITAL DETOX	

Please respect all spa guests’ right to privacy and serenity. The Spa is a mobile and 

smoke free zone. Please ensure mobile phones are switched off or on silent mode. 

The Spa will provide towels, slippers, shower caps and all other amenities required. 

HEALTH CONDITION 	

When making your spa reservation, kindly advise us of any health conditions, 

allergies or injuries which could affect your service.

PREGNANCY 	

We have exclusively designed treatments for expectant and nursing mothers. Please allow 

our team to help you select the treatments most suitable for you during this time.

All prices are quoted in UAE Dirhams (AED) and include 10% service charge,  

7% Municipality fee and 5% VAT.



قسائم الهدايا

تُعدّ قسائم الهدايا هدية مثالية للشخص المميّز، وهي متوفّرة لجميع العلاجات والمنتجات. قيمة 

قسائم الهدايا غير قابلة للاسترداد، ويجب تقديمها عند الحضور للعلاج أو لشراء منتج.

سياسة إلغاء الحجز

يرجـى إخطـار ذي سـبا قبـل 24  سـاعة علـى الأقـل ّ، إذا كنـت بحاجـة إلـى الإلغـاء أو إعـادة الجدولـة 

لتجنـب دًفـع رسـوم الخدمـة كاملـة. يجـب تأميـن جميـع الحجـوزات بواسـطة بطاقـة ائتمـان. 

سـيوفر المنتجـع الصحـي مّناشـف، وخفيـن، وأغطيـة للـرأس وجميــع وســائل الراحــة الأخــرى التــي 

قــد تحتــاج إليهــا.

المقتنيات الشخصية

تتوفــر وحــدات خزائــن بالمنتجــع الصحــي لحفــظ المقتنيــات الشــخصية؛ ومــع ذلــك، لا ننصــح 

بإرتــداء المجوهرات خلال زيارتك إلى ذي سبا، إذا كنت نزيلًا في الفندق، ننصح بالاحتفاظ بجميع 

مقتنياتك الثمينة في الخزنة الموجودة داخل غرفتك.

 جميــع الأســعار الــواردة بالدرهــم الإماراتــي وتشــمل %10 رســوم
خدمــة، و %5 رســوم بلديــة، %7 ضريبــة القيمــة المضافــة



GIFT VOUCHERS 	

Gift vouchers are an ideal present for that special someone and are available for all 

treatments and products. Gift vouchers are non-refundable and must be presented 

at the time of treatment or purchase. 

CANCELLATION POLICY 	

Please notify The Spa a minimum of 24 hours in advance, should you need to cancel 

or reschedule to avoid a 100% charge for the service. Booking must be secured 

with a credit card.The Spa will provide towels, slippers, shower caps and all other 

amenities required. 

PERSONAL VALUABLES  	

Lockers are provided for your personal items; however, we do not recommend that 

you wear jewellery during your visit to The Spa. If you are a hotel guest, we advise 

you to store all personal valuables in the safety deposit box located in your room. 

All prices are quoted in UAE Dirhams (AED) and include 10% service charge,  

7% Municipality fee and 5% VAT.





AL FASEEL AREA, CORNICHE ROAD, P.O. BOX 1147, FUJAIRAH, UAE 
T  +971 9 203 8889    SPA.PAFUH@PALACEHOTELS.COM

PALACEHOTELS.COM

شارع الكورنيش، الفصيل، الفجيرة، الإمارات العربية المتحدة
SPA.PAFUH@PALACEHOTELS.COM  +971 9 203 8889 هاتف   

اتصلوا بنا
CONTACT US



THE SPA AT PALACE BEACH RESORT FUJAIRAH

TARIFF

ذي سبا في بالاس منتجع شاطئ الفجيرة

WELLNESS & MINDFUL HEALING DURATION PRICE IN AED

WELNAMIS BETTER SLEEP 30 Mins 350

WELNAMIS BETTER RELAXATION 60 Mins 690

THE EMAAR SIGNATURE SLEEP RITUAL 90 Mins 690

MINDFUL IMMERSION 120 Mins 990

VIBRA HEALING ä 70 Mins 550

WELLBEING ENHANCEMENTS DURATION PRICE IN AED

DEEP RELAX QUARTZ STONES 30 Mins 250

DEEP RELAX HOT STONES 30 Mins 250

DETOXIFYING FANGO BODY WRAP 30 Mins 250

BODY AROMA-SALT SCRUB 30 Mins 250

FOOT MASSAGE 30 Mins 250

NATURAL ADVANCED AESTHETICS
BY TEAM DR. JOSEPH – ITALY

DURATION PRICE IN AED

INTENSIVE PURIFYING FACIAL 50 Mins 590

CELLULAR RECREATION FACIAL 80 Mins 750

EXPRESS POWER LIFT FOR MEN 50 Mins 590

MASSAGES DURATION PRICE IN AED

BESPOKE RITUAL 60 / 90 Mins 490 / 690

DEEP RELAX & RELEASE 60 / 90 Mins 490 / 690

AROMATHERAPY MASSAGE 60 / 90 Mins 490 / 690

COUPLE COCOON* 90 / 120 Mins 690 / 890

)‎السعر )درهم المدة  العافية والاسترخاء الذهني
 350 30 دقيقة شفاء ذهني لنوم أفضل

 690 60 دقيقة علاج لاسترخاء أفضل

 690 90 دقيقة طقوس النوم المميزة

990 120  دقيقة الانغماس الذهني

550 70 دقيقة ä شفاء بالصوت

)‎السعر )درهم المدة  الرفاهية المتقدمة والتحسينات
 250 30 دقيقة الاسترخاء العميق مع الأحجار

 250 30 دقيقة استرخاء عميق بالإحجار الساخنة

250 30 دقيقة إزالة السموم بالفانجو عن طريق إلتفاف الجسم

250 30 دقيقة التقشير بالملح والزيوت العطرية

250 30 دقيقة تدليك القدم

)‎السعر )درهم المدة  علاجات الجمال الطبيعية والمتقدمة 
بواسطة فريق د. جوزف، إيطاليا

590 50 دقيقة عالج مكثف لتنقية الوجه

750 80 دقيقة علاج خلايا الوجه المريح

590 50 دقيقة علاج شد الوجه القوي والسريع للرجال

)‎السعر )درهم المدة  علاجات التدليك
490 / 690 90 / 60 دقيقة طقوس مخصصة

490 / 690 90 / 60 دقيقة الاسترخاء العميق والتحرر

490 / 690 90 / 60 دقيقة المساج العطري

690 / 890 120 / 90 دقيقة تدليك كوكون للشخصين

All prices are in dirhams and are

Inclusive of 7% municipality fee, 10% service charge and 5% VAT

  جميع الأسعار بالدرهم الإماراتي وتشمل
 7٪ رسوم بلدية بالإضافة إلى 10٪ رسوم خدمة + 5٪ ضريبة القيمة المضافة

AL FASEEL AREA, CORNICHE ROAD, P.O. BOX 1147, FUJAIRAH, UAE 
T  +971 9 203 8889    SPA.PAFUH@PALACEHOTELS.COM

PALACEHOTELS.COM

شارع الكورنيش، الفصيل، الفجيرة، الإمارات العربية المتحدة
SPA.PAFUH@PALACEHOTELS.COM  +971 9 203 8889 هاتف   


